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Beste, 
 
gelieve hierbij mijn schriftelijke vraag te vinden over de autohandel in de heyvaertwijk. 
 
 
Kan u mij de volgende informatie bezorgen 
Bedrijven: 
- welke bij de gemeente bekende bedrijven houden zich bezig met autohandel in de Heyvaertwijk. Graag 
een overzicht van alle bedrijven alsook hun activiteit. 
- hoeveel mensen worden in elk van die bedrijven tewerkgesteld? 
Vergunningen 
- wat is per bedrijf de looptijd van de huidige vergunningen? 
- werden er de laatste jaren nog vergunningen verlengd en/of nieuwe toegekend? 
- zijn er momenteel aanvragen in behandeling over verlenging en/of toekenning van vergunningen? 
- wat is de intentie van de gemeente over de verlenging en/of van de vergunningen - zowel bij de eventuele 
lopende aanvragen vandaag, als bij aanvragen in de nabije toekomst? 
Inkomsten 
- welke soort directe inkomsten haalt de gemeente uit deze activiteiten? Welke belastingen worden geheven 
op deze activiteiten? 
- voor elk van deze inkomsten wil ik graag het exacte bedrag voor de jaren 2012-2014 
 
 
Hartelijk dank 

Jef Van Damme 
Fractievoorzitter/Président de groupe 
Brussels parlementslid voor sp.a ‐ Parlementaire bruxellois sp.a 
Molenbeeks gemeenteraadslid ‐ conseiller communal à Molenbeek‐Saint‐Jean 
www.jefvandamme.be 
02/549.66.55 

 


